
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu 3 - Solinky 
 

Dátum konania: 5. apríla 2016 

Prítomní poslanci: Jozef Badžgoň, Peter Cibulka, Miroslav Sokol, Ľubomír Bechný 

Neprítomný poslanci: Martin Kapitulík 

Hosť:  

Prítomných občanov Soliniek: 9 

 

Predseda Peter Cibulka otvoril zasadnutie výboru a privítal zúčastnených.  

Pán fačkovec ml. otvoril tému využitia novo kúpeného pozemku. Pán Fačkovec nesúhlasí 

s horolezeckou stenou, ktorá bola vysúťažená na podnet poslanca Cibulku. Pán Fačkovec ml. 

presadzuje trpezlivosť a zváženie ohľadom tejto témy. Presadzuje posunutie rozhodnutia na neskorší 

čas. 

Zúčastnený občania Soliniek  presadzujú oddychovú zónu na novo-kúpenom pozemku pri Solinkách 

s indexom zelene minimálne 70%.  

ZA:  6 

Proti : 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 2 

 

Pani Štefánková, preferuje ako mladá mamička viac a väčšie ihriská pre malé deti.  

Pán Janzík položil otázku, či firma Eurobilding s povesťou nezodpovednej a neprofesionálnej firmy, je 

vhodná na prerábku Rosenfeldovho paláca. 

Pán Fačkovec sa informoval ohľadom firmy, ktorá sa bude starať o zeleň mesta. Pán poslanec 

Badžgoň vysvetlil, že momentálne je táto vec ešte stále v riešení na MsÚ. 

 

Pani Štefáneková sa sťažovala na kopu hliny, ktoré je medzi Limbovu a Smrekovou pri Kprofite. Je 

nutné ju odpratať. 

Občanie požadujú údržbu zanedbaného detského ihriska na Limbovej ulici. 

  

 

 

 

 

 

 

Zápis vypracoval: Miroslav Sokol ................................. 

 

Zápis overil:  Peter Cibulka ................................. 


